



Date: 20th October 2022 Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE Subject: Dividend Payout Date for H1, 2022 Notice is hereby given that the Dividend Payout Date for Dubai Electricity and Water Authority PJSC (DEWA) H1, 2022 dividend is October 26th, 2022. The dividend shall be paid to shareholders, who are registered on the Dividend Record Date of October 20th, 2022, and disbursed by the Dubai Central Securities Depository LLC, which is a subsidiary of Dubai Financial Markets. Yours Faithfully, On Behalf of Dubai Electricity and Water Authority PJSC	التاريخ: 20 أكتوبر 2022 السيد/ حامد أحمد علي الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي، الإمارات العربية المتحدة الموضوع: تاريخ توزيع الأرباح للنصف الأول من عام 2022 يرجى العلم بأن هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع ستقوم بتوزيع أرباح النصف الأول من عام 2022 بتاريخ 26 أكتوبر 2022. وسيتم سداد توزيعات الأرباح لحملة الأسهم المقيدين في سجل المساهمين بتاريخ 20 أكتوبر 2022، وستتولى توزيع الأرباح شركة دبي للإيداع ذ.م.م، التابعة لسوق دبي المالي. وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير، عن هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع
--	---

aakash n

Aakash Nijhawan
Group Head of Investor Relations

